
Hjerm Landsbyordning, den 24.08.2021 

  

      

REFERAT: Bestyrelsesmøde tirsdag. Den 24.08.2021 kl. 18.15 – 20.00  

på skolen i personalerummet. Der serveres kaffe og kage på mødet. 

OBS: Klokkeslæt ændret til 18:15 da AJA er på lederkursus inden. 

Mødedeltagere: Jette, Kristina, Nicole, Inger, Maria, Lone, Charlotte, Anders og Vinni 

Afbud: Mie 

 
1. Underskrivelse af sidste referat. 

Referat: Der bliver skrevet under på referat. 

 

2. Orienteringspunkter (OP) 

➢ Orientering (VSH/AJA) 

Aktiviteter vi deltager i de kommende uger 

Ny inddeling i grp. Dagtilbuddet 

Situationen omkring 4. kl. 

Pixi udg. Af lærerplaner i dagtilbuddet. 

➢ Elevrådet (Elevrådsformand) 

➢ Personale (Lone/Charlotte) 

➢ Bestyrelsen (Formanden/næstformanden) 

Referat, orientering: 

Aktiviteter:  Hele Landsbyordningen deltager i købmandens åbning. De synger samlet den dag. Dagtilbuddet bliver 

fredag certificeret til Sangglad institution, hvor det fejres hele dagen. Det har været et godt og lærerigt forløb. 

Der er snart affaldsdag på skolen. 

Ny inddeling i grp. Dagtilbuddet: - Børnehaven har lige nu 63 børn, og derfor er de delt op i 3 grupper. De ældste 

børn fra Brombær og Solbær er blevet til Skovbær, som har til huse i Diamanten. Der mangler borde, stole, 

garderober m.m. men vi klarer os med noget gammelt, indtil det kommer. Alle tre grupper vil have samarbejde med 

hinanden. 

- Vuggestuen har lige nu 21 børn, og de er fordelt på 2 grupper. 

- Dagplejen har 19 børn, og det vil sige, at der næsten er fyldt helt op.  

- De næste 3 år har vi henholdsvis 21, 20 og 25 børn til 0. klasse. 
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Situationen omkring 4. kl.: 

Der er 28 børn i 4. klasse i år. En overgang så det ud til, at der ville blive 29, men sådan blev det ikke.  

Pixi udg. af lærerplaner i dagtilbuddet:  Vi har lavet en Pixi udgave af vores læreplan, så den er hurtigere at læse 

igennem for f.eks. forældre og politikere. Dvs. at alt det konkrete er pillet ud af den originale udgave. 

Fællespasning: Fællespasningen i sommerferien var i børnehaven. Det gik godt, men det var meget 

ressourcekrævende. Planen er, at fællespasningen i efterårsferien bliver i Struer, men Covid-19 kan endnu lave om 

på det. 

Personale skolen: Hele skolen går til indvielse hos købmanden. De går derover kl. 9, for at opleve en indvielse. Der 

køres snart et affaldstema, så børnene lærer at opdele skraldet. Skolen arbejder med relationskompetencer for alle 

børn. Senere kommer Peter Plys til indskolingen, når de kommer helt på plads. Skolen nyder de nye lokaler, også 

forberedelseslokalet. Der er kommet 4 nye børn efter sommerferien. 

Personale dagtilbud: Alle i dagtilbuddet arbejder med høsttema og sangglad. 

Bestyrelsen: Intet nyt. 

 

3. Personalesituationen. (VSH,AJA) 

- SFO, Dagtilbud, Skole (hvad forventes) 

Referat:  

Der er ikke sket det store nye i skolen. Alle er kommet godt i gang.  

SFO: Mette har alle mogenvagter, og hjælper pt. med at lukke huller om eftermiddagen. 

Lasse + nyansat pædagog Pia + nyansat tidsbegrænset pædagog Jeppe for Inge + nyansat pædagogmedhjælper Sofie. 

Tegner pt. vores nye SFO, der er sat meget godt nyt i gang, men pt. afventer vi afklaring på personalesituationen, 

som kan vise sig at være udfordret endnu en gang. 

Vuggestuen har fået to nye medhjælpere – Nanna og Sara, og der er også startet én ny i børnehaven, Søren. Det vil 

sige, at vi har fuldt besat. 

 

4. Økonomi (AJA) (OP) 

➢ Kort overblik 

Referat: Det ser fint ud i alle afdelinger, dog kan SFO blive udfordret med henvisning til en uafklaret situation, hvilket 

dog ikke får indflydelse på det samlede resultat. 

5. Byggeriet. (AJA) 

- Hvor langt er vi, og hvad mangler evt. syn for sagen. 

Referat: Det har været en kæmpe opgave at komme hertil, hvor vi er nu. Lærerne har lagt et kæmpe stykke arbejde 

i, at få det færdigt til skolestart. AJA er meget glad for det stykke arbejde, som personalet har leveret. 

 

6. Frokostordning i dagtilbuddet (VSH) 

- Det er politisk bestemt, at tidspunktet for beslutning vedr. frokostordning i dagtilbud, skal ensrettes 

i alle institutioner. Det er nu fast sat til at være i sep. mdr. i ulige år. Vinni og AJA indstiller til 

bestyrelsen, at vi fastholder beslutningen fra sidste år, med afsæt i forældrenes afstemning. 
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Referat: Bestyrelsen holder fast i at børnehavebørnene selv medbringer madpakker i stedet for at få en frokost fra 

køkkenet i de næste 2 år. 

 

7. Valg til forældrebestyrelsen i dagtilbuddet. (VSH) 

- Vi har udskudt valget i dagtilbuddet, hvorfor vi skal finde dato og planlægge valget. 

Referat: Mie og Nicole er på valg og ønsker ikke genvalg. Derfor skal vi have valgt 2 forældre til 

fællesbestyrelsen og 1 suppleant fra dagtilbuddet. Jette sidder et år endnu.  

Efter valget vil forældrene gå ud gruppevis og høre fra personalet, hvad der sker i hverdagen. 

 

 

8. (AJA) har grundet fælles ledelsesuddannelse, et ønske om at vi kan flytte mødet aftalt til  

17.05.2022 én uge til den 24.05. 2022 i vores mødekalender. 

Referat: Mødet bliver flyttet til onsdag d. 25.05.22 

  

9. Den gode historie 

Referat: Der vil hver gang i Hjerm Posten være et interview med forskellige personer i Landsbyordningen, børn, 

bestyrelsen, lærer, pædagoger, dagplejere, ledelse, bedstebanden m.m. Maria står for interviewet. 

 

10. EVT Intet. 

Ref: VSH 

 


